
2018D39277 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 11 juli 2018 

Op 7 juni jl. verzocht de vaste commissie voor Economische Zaken en 
Klimaat mij om een reactie op het rapport «Effecten btw-verhoging 
bloemendetailhandel» van de Vereniging Bloemist Winkeliers. 

Omdat het een doorrekening betreft van een fiscale maatregel, heb ik de 
Staatssecretaris van Financiën gevraagd de reactie, mede namens mij, te 
verzorgen. Bij het doornemen van het rapport is gebleken dat er in het 
rapport een misrekening is geslopen die dusdanig fundamenteel is, dat 
aan de opstellers van het rapport is gevraagd deze te herstellen, alvorens 
goed op de inhoud gereageerd kan worden. Om die reden laat een reactie 
op het rapport nog op zich wachten. Wanneer de opstellers van het 
rapport het aangepaste rapport openbaar hebben gemaakt, zal uw Kamer 
zo spoedig mogelijk een reactie ontvangen. 

De Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat,
M.C.G. Keijzer
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